
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Divec ze dne 2.8.2023. 
 

Program: 
 

1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání,  
volba ověřovatelů zápisu.  

 
2) Právní zastoupení-obec. 

 
3) Deponie materiálu u lesa. 

 
4) Realizace nového zázemí pro občerstvení u hřiště. 

 
5) Ostatní, diskuse, závěr. 

 
      
 
Zápis pořízen: 8.8.2023   vyvěšeno: 8.8.2023 sejmuto: 
 
Přítomni: Z.Medek, K.Medková, Ing.Hrnčíř, M.Beran, P.Tojnar, Ing.Rezek, 
M.Putnová. 
                                                         
 
1.) V 18.00 bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných občanů obce a 
zastupitelů, zahájení přítomno 7 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. Ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni M.Beran a 
Z.Medek. Zápis a usnesení z minulého zasedání byly bez připomínek a staly 
se právoplatnými, navržený program byl schválen. 7 pro  
 
2.) Starosta předložil k projednání smlouvu o právním zastoupení obce ve 
sporu o potvrzení vlastnictví obce k jejím obecním pozemkům. Důvodem 
tohoto kroku, který zbytečně odčerpává obecní finance je fakt, že původní 
vlastník nemovitosti č.p.45, který v minulosti výstavbou plotu neoprávněně 
zabral část obecního pozemku 51/8, 275/28, opakovaně přislíbil dohodu o 
narovnání tohoto stavu. Nový vlastník však pozemky odmítá obci vydat a 
podal na ni žalobu tom smyslu, že chce zmíněné pozemky vydat do svého 
vlastnictví. Bohužel tím zásadně komplikuje možnost realizace dlouhodobě 
připravovaného stavebního záměru a tím naplňování schváleného Územního 
plánu. 5 pro, 2 se zdrželi 
 
3.) Starosta předložil návrh na poskytnutí části obecního pozemku p.č.300 
v k.ú.Divec pro krátkodobé uskladnění materiálu pro realizaci dostavby 
lokality Poďousov firmě KVIS. Tento vymezený prostor bude po dobu stavby 
ohrazen, veřejnost bude dostatečně informována o krátkodobém omezení a 
bude zajištěna okolní bezpečnost. Zástupce firma se zavázal, že jako 
kompenzaci pomohou s opravou povrchu cesty k lesu, kterou budou 
využívat. 7 pro         
      



4.) Starosta předložil návrh na pořízení nového zázemí pro obecní akce. 
Zastupitelé a přítomná veřejnost měli možnost prohlédnout si navrhované 
řešení. Jednalo by se o nový kontejner se zázemím pro obsluhu i občany, 
který by mohl být umístěn na zpevněné ploše vedle stávající maringotky, 
zastřešená část by se přesunula směrem k lavičkám. Jedním z důvodů 
tohoto návrhu je, že majitelem pozemku, na kterém dnes stojí maringotka, 
není obec a vlastník na zmíněném pozemku do budoucna zamýšlí výstavbu. 
Na příštím zasedání bude v diskusi pokračováno. 
 
5.) a) Zastupitelé vzali na vědomí předložené RO č.3/2023. 
 
     b) Ze strany přítomných občanů byl vznesen požadavek na posečení a 
úpravu pozemků v Poďousově, aby bylo vyhověno místní vyhlášce o péči o 
zeleň a nebyly nálety plevele znečišťovány okolní zahrady. Místostarostka 
vyrozumí všechny vlastníky zakoupených pozemků, aby v souladu s touto 
vyhláškou udržovali své pozemky s ohledem na majetek ostatních obyvatel 
obce.  
 
 
 
.                                   
Oficiální část zasedání bylo ukončeno v 18:50 hod. 
 
   ………………                        .…………..                       ………………  
ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu                   starosta 
  Martin Beran                       Zdenek Medek               Ing.Roman Hrnčíř 


